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Hej mit navn er Daniel, jeg går i 9ende på Risskov Skole. Jeg fik at vide, at jeg var nær synet da jeg 
var 10 år gammel, men på det tidspunkt havde jeg set dårligt længe. Da jeg fik at vide at jeg skulle 
gå med briller, blev jeg meget ked af det, men nu er jeg blevet meget glad for dem. Jeg har gået til 
øjntræning i 2 år nu, og jeg er blevet mærkbart bedre til mange ting. Fx er jeg blevet bedre til alt der 
har med en bold at gøre, min balance er blevet bedre og jeg er blevet sikker på højre og venstre. 
Derudover er jeg blevet bedre og hurtigere til både at skrive, stave og læse og det har også været 
mere direkte inde og hjælpe mig mit syn er også blevet bedre. Som en ekstra bonus har jeg sjældent 
hovedpine nu. Før jeg begyndte at træne havde jeg hovedpine næsten hver dag. Øjn træning har 
virkelig hjulpet mig og hvis der sidder nogle forældre der ude, der er i tvivl om det nu også lige er 
det, deres guld klump har brug for, så kan jeg kun sige, hvad jeg har erfaret, og at det har hjulpet 
mig. 


